

Issachar Watchmen Methodist 24-30/09/2020

Prayer Items for 4th week of September

A. Family

1. Parents

- Pray that God will take care of our parents to have good health and lively spiritual life.
- Pray for the salvation of those parents who are unbelievers and pray that the Holy Spirit will continue to touch them.

2. New family

- Pray the God will look after them to establish a new family that follow God's will.
- Pray for the relationship of newlyweds and ask that God continue to lead them knowing how to glorify Jesus Christ's name in their marriage.

B. Church

1. Pray that all church members can actively participate in the physical worship. May God help them to understand the true meaning of participating in a physical worship.

2. Pray for God to lead the elections of the different annual assemblies of the Methodist Churches of Malaysia. Pray that God will lead the representatives of each annual assembly to seek God's will and place suitable people in the right positions, such as: president, lay leader, member of Economic Affairs, etc. May God oversee the above.

3. Pray for the elections of each area/district, and pray that God will lead the president, Rev. Dr. Tie King Tai, to have good health and wisdom to lead the elections and meetings of these aforementioned. I also pray that God will put the suitable people in the right positions during the election.

C. Community

1. Pray to God for the poor communities and pray that God will grant the church wisdom to care for them effectively, so that they can see the love of Jesus Christ through the church.

2. Pray for the communities that have not yet established a good neighbourhood committee, and pray that God will lead the Christians living in these communities to start up a good neighbourhood committee.

D. Nation

1. Pray for the upcoming Sabah state election. May God lead the election process to be fair and unbiased. At the same time, pray for the people's active participation in this election and the wisdom to cast a sacred vote through their hands.

2. Pray for the Sabah pandemic. May the Trinity God wisely lead the Ministry of Health department how to wisely handle the current pandemic situation.

E. World

1. Pray for the pandemic in neighboring Indonesia. We understand that Indonesia has one of the world lowest detection rates for COVID-19. Pray for God's mercy and give the Indonesian government wisdom to deal with the entire pandemic. At the same time, pray for their local elections this year.

2. According to a report by the 'United Nations Children's Fund' (UNICEF) and the 'Human Rights Organization- Save the Children', the impact of the COVID-19 has increased the number of poor children worldwide by 150 million. As a result, more children lose access to education opportunities. Furthermore, they were forced to engage in child labor or early marriage. May God have mercy on these families of poor children and give the local government wisdom to deal with and face it, so that poor children have the opportunity to receive education.

卫理公会以萨迦守望者 24-30/09/2020

九月第四个星期的祷告事项

A. 家庭

1. 父母

- 祈求上帝看顾父母亲有健康的身体，活泼的灵命。
- 为着未信主父母的救恩祷告，祈求圣灵不断在他们内心中做感动的工作。

2. 新家庭

- 祈求上帝看顾带领新家庭的成立，懂得如何按照上帝的话语建立一个合神心意的家庭。
- 为着新婚夫妻关系祷告，祈求上帝带领他们懂得如何在婚姻生活来荣耀基督。

B. 教会

1. 为着各教会信徒能够积极参与实体崇拜祷告，愿神带领他们明白参与实体崇拜的意义。
2. 祈求上帝带领马来西亚卫理公会不同的年议会的选举祈求，祈求上帝带领各年议会的代表们寻求上帝的心意，将适合的人放在适合的岗位上，如：会长、会友领袖、经济部部员等。愿上帝掌权在其中。
3. 为着各教区选举祷告，祈求上帝带领会长池金代牧师有健康体魄和聪明智慧带领各教区选举与会议的进行。也祈求上帝在选举进行时，把适合的人放在适合的岗位。

C. 社区

1. 为着贫困的社区向神祷告，祈求上帝赐下智慧给教会懂得如何有效的关心他们，使他们透过看到基督的爱。
2. 为着还没有成立睦邻委员会的社区祷告，祈求上帝带领住在这些社区的基督徒愿意带动成立睦邻委员会的成立。

D. 国家

1. 我们为着来临沙巴州选举祷告，祈求上帝带领选举过程中公正与廉洁。同时，为人民积极参与此选举以及有智慧投下自己手中神圣的一票来祷告。
2. 为着沙巴疫情祷告，愿三位一体的神，有智慧的带领卫生部懂得如何有智慧的处理目前疫情的情况。

E. 世界

1. 为着邻国印尼的疫情祷告，我们晓得印尼是目前全球新冠肺炎检测率最低国家之一。祈求上帝怜悯，并赐给印尼政府有智慧处理整个疫情的情况。同时，为着他们今年的地方选举祷告。
2. 根据联合国儿童基金会（UNICEF）和人权组织—救助儿童（Save the Children）报告，新冠肺炎冲击下使全球贫困儿童数量增加 1.5 亿。导致，更多的儿童失去接受教育机会。因而被迫从事童工或早婚。愿上帝怜悯看顾贫困儿童的家庭，赐给当地的政府有智慧处理与面对，使贫穷的孩子有受教育的机会。

Isakhar Pengawal Methodist 24-30/09/2020

Doa minggu keempat September

A. Keluarga

1. Ibu bapa

- Berdoalah agar Tuhan menjaga ibu bapa supaya memiliki tubuh badan yang sihat dan mempunyai kehidupan rohani yang meriah.
- Berdoalah untuk ibu bapa yang belum mempercayai Yesus Kristus dan berdoalah agar Roh Kudus terus melakukan kerjanya untuk menyentuh hati mereka.

2. Keluarga baharu

- Berdoalah agar Tuhan menjaga dan memimpin pembentukan keluarga baharu supaya tahu bagaimana membina keluarga yang sesuai dengan hati Tuhan.
- Berdoalah untuk hubungan antara pengantin baharu dan meminta Tuhan memimpin mereka supaya memahami bagaimana memuliakan Kristus dalam kehidupan perkahwinan mereka.

B. Gereja

1. Berdoalah agar semua jemaah gereja dapat mengambil bahagian dalam kebaktian fizikal secara aktif. Semoga Tuhan memimpin mereka untuk memahami maksud mengambil bahagian dalam kebaktian fizikal.

2. Berdoalah agar Tuhan memimpin pemilihan pelbagai Persidangan tahunan Gereja Methodist Malaysia. Doakan agar Tuhan memimpin wakil-wakil setiap Persidangan tahunan supaya mencari kehendak Tuhan dan menempatkan orang-orang yang sesuai dalam pelayanan yang sesuai, seperti: Presiden, Ketua jemaah, ahli lembaga Kewangan dan sebagainya. Semoga Tuhan mengawal.
3. Berdoalah untuk pemilihan setiap daerah, dan berdoa agar Tuhan memimpin Persiden Rev Tie King Tai supaya mempunyai badan yang sihat dan kebijaksanaan untuk memimpin pemilihan dan mesyuarat bagi setiap daerah dan juga berdoa agar Tuhan meletakkan orang yang tepat pada pelayanan yang betul semasa pemilihan.

C. Komuniti

1. Berdoalah untuk masyarakat miskin kepada Tuhan dan berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada mereka supaya mereka tahu bagaimana untuk mengambil berat terhadap mereka sehingga mereka dapat melihat kasih Kristus.
2. Berdoalah untuk komuniti yang belum menubuhkan komiti jawatankuasa tetangga dan berdoalah agar Tuhan memimpin orang Kristian yang tinggal di komuniti ini sudi memimpin penubuhan jawatankuasa tetangga.

D. Negara

1. Kami mendoakan pilihan raya yang akan datang di Sabah dan berdoalah agar Tuhan memimpin proses pilihan raya dilakukan secara adil dan jujur. Pada masa yang sama, doakanlah rakyat menyertai pilihan raya ini dengan aktif dan ada kebijaksanaan untuk mengundikan sebuah undi yang suci ini di tangan mereka.
2. Berdoalah untuk wabak Sabah. Semoga Tuhan yang Tritunggal ada kebijaksanaan memimpin Kementerian Kesihatan untuk memahami bagaimana menangani keadaan wabak terkini dengan bijak.

E. Dunia

1. Doakanlah wabak di negara jiran Indonesia. Kami tahu bahawa Indonesia ialah salah satu negara yang mempunyai kadar pengesanan COVID 19 yang terendah di seluruh dunia. Berdoalah untuk rahmat Tuhan dan berikanlah kebijaksanaan kepada Kerajaan Indonesia untuk menangani seluruh keadaan wabak ini. Pada masa yang sama, berdoalah pilihan raya tempatan mereka pada tahun ini.
2. Menurut laporan Tabungan Kanak-kanak Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (UNICEF) dan organisasi hak asasi manusia (Save the Children), kesan Covid - 19 telah meningkatkan jumlah kanak-kanak miskin di seluruh dunia sebanyak 150 juta. Akibatnya, lebih banyak kanak-kanak kehilangan peluang untuk menerima pendidikan. Oleh itu, mereka terpaksa menjadi pekerja kanak-kanak atau menerima pernikahan awal. Semoga Tuhan mengasihani keluarga anak-anak miskin dan memberi kebijaksanaan kepada kerajaan tempatan untuk menangani dan menghadapinya supaya anak-anak miskin berpeluang mendapat pendidikan.